

實驗室環境政策

本校為建構永續經營安全友善的綠色大學，為善盡愛護地球、保護環境的責任，秉持著永續經營的精神及善盡社會責任的理念，在實驗室廢氣、廢水、毒化物及廢棄物污染防治上，以符合環保規範，創造健康、關懷、創新、卓越的優質學習環境。

為此
我們承諾

原則：遵守法規，建構永續經營安全友善的綠色大學

要求：預防風險，落實環境政策

策略：持續改善，推動自主管理

作為：著重教育，促進溝通協調機制完善

理念：關懷生命，營造優質健康的學習環境

Laboratory Environmental Policy

The university's responsibility in establishing a sustainably managed green university that is safe and friendly while doing our part in protecting the earth and environment upholds the spirit of sustainable operations and philosophy of social responsibility. The waste prevention of gas, water, and toxic waste in our laboratories must meet environmental standards to create a premium learning environment that is healthy, compassionate, innovative, and excellent.

To meet these goals

We promise

Principle: Abide by laws and establish a safe, sanitary, and green campus environment

Requests: Prevent risk and realize public safety policies

Strategy: Continuous improvement and promotion of autonomous management

Actions: Emphasize education and promote mechanisms that facilitate communication

Philosophy: Compassion towards life, build a safe and healthy work environment

校長

中華民國105年1月12日